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内容概要

本书为《大学英语》精读教程第二册教师用书的修订本。
为了体现精读教程的修订重点，突出每课重点词反复进行操练的原则，本书除了对原教案中的“课文
背景材料”部分略作修改外，主要对原教案中的“语言点”部分，作了较大幅度的扩展和补充。
内容包括第一至第十单元精读课文教案，以及“精读课文练习答案”、“精读课文参考译文”和“阅
读材料参考译文”等三个附录。
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UNIT 1 Is There Life on EarthUNIT 2 The Dinner PartyUNIT 3 Lessons from JrffersonUNIT 4 My First JobUNIT
5 The Professor and the Yo-YoUNIT 6 The Making of a SurgeonUNIT 7 There’s Only LuckUNIT 8 Honesty:
：Is It Going out of Style?UNIT 9 What Is Imtelligence，Anyway?UNIT 10 Profits of PraoseAppendix 1：Key to
Exercises (UNIT 1-UNIT 10)Appendix 2：Chinese Translations of the Texts (UNIT 1-UNIT 10)Appendix 3
：Chinese Translations of the Reading Passages (UNIT 1-UNIT 10)
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